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Protokoll fört vid Svenska Konståkningsförbundets Förbundsmöte 
den 17 september 2022 på Bosön, Stockholm. 
 

Inledning 

 
Förbundsmötet 2022 

Mötets öppnande 

Förbundsordförande Helena Rosén Andersson hälsade alla välkomna och tackade för stor 
uppslutning. Det hölls en tyst minut för Lennart Lindgren, Piteå KK, som lämnat oss sedan 
föregående förbundsmöte. Därefter förklarade Helena Rosén Andersson Förbundsmötet 2022 
för öppnat och hälsade alla välkomna. 

1. Upprop med fullmaktsgranskning och fastställande av röstlängd 

Peter Levin från förbundsstyrelsen föredrog röstlängden: 
 
Föreningar:   

Lysekils Konståkningsklubb 
Stenungsunds Konståkningsklubb 
Strömstad Tanums Konståkningsklubb 
Tjörns Konståkningsklubb 
Uddevalla Konståkningsförening  

Föreningen Göteborgs Konståkningsakademi 

Föreningen Konståkarna Göteborg 

Föreningen Skate Kungsbacka 
Föreningen Ytterby Kungälvs Konståkare 
Göteborgs Isdansklubb  
Göteborgs Konståkningsklubb 
Göteborgs Konståkningsklubb Synchro 
Göteborgs Team- och Konståkningsklubb  
Isdala Konståkningsklubb 
Kungsbacka Konståkningsklubb 
Landvetter Konståkningsklubb 
Lerums Konståkningsklubb 
Mölndals Konståkningsklubb 
Partille Konståkningsklubb 
Skärgårdens Sportklubb - Konståkning 
Varbergs Konståkningsklubb 
Västra Frölunda Konståkningsklubb 

 

IF Castor 
KK Iskristallen Sundsvall 
Lycksele Konståkningsförening 
Skellefteå Konståkningsförening  
Sundsvalls Konståkningsklubb 
Timrå Konståkningsklubb  
Umeå IK Konståkningsförening  
Örnsköldsviks Konståkningsklubb  
Östersunds Konståkningsförening 

Bollnäs Konståkningsklubb  
Borlänge Konståkningsklubb  
Brinka Sandvikens Konståkningsklubb 
Falu Konståkningsklubb 
Gävle Konståkningsklubb  
Leksands IF Konståkning  
Orsa Konståkningsklubb 
SK Gavleskäret 
Strands IF 
Vansbro Konståkningsklubb 

Falkenbergs Konståkningsklubb 
GF Idrott Konståkningsförening 
Halmstads Konståkningsklubb 

 

Kiruna Konståkningsförening 
Luleå Allmänna Konståkningsförening  
Luleå Konståkningsklubb 

IFK Helsingborg - Konståkningssektionen 
Karlskrona Allmänna Skridskoklubb 
Landskrona Konståkning och Sport Klubb 
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Malmbergets AIF 
Piteå Konståkningsklubb 
Älvsby Konståkningsklubb 

 

Lunds Konståkningsklubb 

Malmö Ice Flyers Konståkningsklubb 

Malmö Konståkningsklubb 
Mörrums Konståkningsklubb 

 

Rögle BK Konståkning 
Slottsstadens Konståkningsklubb 
Trelleborgs Konståkningsklubb  
Tyringe Konståkningssällskap  

Åstorps Konståkningsklubb 

Alingsås Konståkningsklubb 
Borås Konståkningsklubb 

Föreningen Skövdes KonståkningsAkademi 

Konståkarna Borås 
Lidköpings Konståkningsklubb 
Mariestads Konståkningsklubb  
Skara Konståkningsförening 
Skövde Konståkningsklubb 
Tibro Konståkningsklubb 
Konståkningsklubben Trollhättan-
Vänersborg 
Töreboda Konståkningsklubb  
Ulricehamns Konståkningsklubb 

Färjestads BK - konståkning 
Hammarö Konståkningsklubb 
Kils Konståkningsklubb  
Skridskoklubben Tranan  
Sunne Skridskoklubb 
Säffle Konståkningsklubb 
Örebro Konståkningsklubb 

Apladalens Konståkningsklubb 
IK Graip - Konståkning 
Jönköpings Skridskoklubb 
Kalmar Konståkningsklubb 
Linköpings Konståkningsförening 
Norrköpings Konståkningsklubb 
Nybro IF - Konståkning 
Nässjö Skridsko- och Konståkningsklubb 
Rosenlunds Konståkningsförening 
Tingsryds Skridskoklubb  
Växjö Konståkningsklubb 

Backa Konståkningsklubb 

Bålsta Konståkningsklubb 
Enköpings Konståkningsklubb 
Eskilstuna IK Konståkning 

 

Axel Konståkningsklubb 
Boo SK  
Botkyrka Konståkningsklubb 
Djurgårdens IF - konståkning  
Djursholms Allmänna Skridskoklubb 
Drevvikens Konståknings Förening 
Ekerö Konståkningsklubb 
Enebybergs IF Konståkning 
Föreningen Skating & Dance Academy 
Föreningen Solna Konståkning 
Haninge Konståkningsklubb 
Huddinge Konståkningsklubb 
IFK Lidingö Konståkningsklubb 
IFK Täby konståkningsklubb 
IFK Österåkers konståkningsklubb  
KK i Salem 
KK Sollentuna  
KK Sundbyberg  
Lidingös Allmänna Konståkningsklubb 
Nacka Teamåkningsklubb 

Nynäshamns IF Hockeyclub 

Piruettens Konståkning & Dans Klubb. 

Stockholms Allmänna Skridskoklubb 
Stockholms Konståkningsklubb 
Svea Konståkningsklubb 
Sätra Konståkningssällskap 
Tyresö Konståkningsklubb 
Upplands Väsby Konståkningsklubb  
Vallentuna Konståkningsklubb 
Waxholms Konståkningsklubb 
Viggbyholms IK Konståkning 
Värmdö Allmänna Skridskoklubb 
Älta IF - Konståkning 
Östermalms Konståkningsklubb 

 IFK Västerås Konståkningsklubb 
Mälarstadens KK 
Nyköping Sportklubb 

Nyköpings Konståkningsförening 

Sigtuna Skridskoklubb 
Södertälje Sportklubb - Konståkning 
Uppsala Allmänna Konståkningsklubb  
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Distrikt:  
 

Distriktsröster Föreningar Röster 

Bohuslän-Dal 5 1 

Göteborg 17 3 

Mellersta Norrland 9 2 

Norra Svealand 10 2 

Norrbotten 6 2 

Skåne 15 3 

Stockholm 34 3 

Västergötland 12 3 

Västra Svealand 7 2 

Östra Götaland 11 3 

Östra Svealand 11 3 

Summa distriktsröster   27 

       
 
Antal föreningsröster närvarande:  76 st av 137 st möjliga 
Antal distriktsröster närvarande: 24 st av 27 st 
Antal röster närvarande totalt:  100 st  

Totalt 100 närvarande röster.  

Därtill närvarade ett antal medlemsföreningar utan rösträtt.  
 

Beslutades att med godkännande lägga röstlängden till handlingarna. 
 

2. Fastställande av föredragningslista 

Föredragningslistan förelåg enligt stadgarna.  
Justering av punkt 18 till val av två (2) övriga ledamöter i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av 
fyra (4) år.  
 
Beslutades att fastställa föredragningslistan med den föreslagna justeringen.  
 

3. Fastställande av mötets behöriga utlysande 

Peter Levin från förbundsstyrelsen föredrog hur kallelse till förbundsmötet gått ut, vilket har 
skett genom kungörande i RF:s officiella kungörelseorgan www.idrottenskungorelser.se, genom 
e-postutskick till samtliga föreningar och distrikt samt fortlöpande information om 
förbundsmötet på skatesweden.se, svenskkonstakning.se samt i sociala medier. 
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Beslutades att godkänna att förbundsmötet utlysts i enlighet med stadgarna.  
 

4. Val av ordförande för mötet 

Valberedningen föreslog Sune Hellströmer till ordförande för mötet. Inga ytterligare förslag 
förelåg. 
 
Beslutades att välja Sune Hellströmer till förbundsmötets ordförande. 
 

5. Val av sekreterare för mötet 

Valberedningen föreslog förbundschef Linda Neffler att vara mötets sekreterare och föra 
protokoll. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Linda Neffler till förbundsmötets sekreterare. 
 

6. a) Val av två protokolljusterare att jämte ordförande justera protokollet 

Valberedningen föreslog Alexandra von Essen, Bohuslän-Dals KF och Sandra Kohkoinen, 
Norrbottens KF att jämte ordförande justera protokollet. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Alexandra von Essen och Sandra Kohkoinen att justera protokollet. 

b) Val av erforderligt antal rösträknare 

Valberedningen föreslog Alexandra von Essen, Bohuslän-Dals KF, Sandra Kohkoinen, Norrbottens 
KF, och Jeanette Nylander Nilvall, Stockholms KK som rösträknare. Inga ytterligare förslag 
förelåg. 
 
Beslutades att välja Alexandra von Essen, Sandra Kohkoinen och Jeanette Nylander Nilvall till 
rösträknare. 
 

7. Behandling av verksamhetsberättelse och årsredovisning 
 
Mötesordförande föreslog en genomgång av de i förväg utsända verksamhetsberättelser 
och årsredovisningar för förbundet, dotterbolag respektive Anderbergsfonden område 
för område för de båda verksamhetsåren 2020/2021 respektive 2021/2022. Därefter 
fattas beslut om respektive berättelse. Mötesordförande föreslog även att 
förbundsstyrelsens återrapport av motioner från förbundsmötet 2020 behandlas i 
samband med verksamhetsberättelsen. 
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Beslutades att godkänna denna ordning. 

Verksamhetsberättelser 

Alexandra von Essen, Bohuslän Dals KF, påtalade att internationella resultat för synkroniserad 
konståkning saknades under redovisningen på sidorna 87-90. Linda Neffler svarade att dessa 
kommer att läggas till. 
 
Kaj Nyman och Erika Blom från förbundsstyrelsen presenterade återrapportering av 
förbundsstyrelsens behandling av motioner från förbundsmötet 2020 enligt utskickat 
underlag.  
 
Erika Blom från förbundsstyrelsen rapporterade om valbarhet till förbundsstyrelsen där 
förbundsstyrelsens slutsats är att det inte är behov för att ändra reglerna kring valbarhet. 
Styrelsen har därför inte lämnat något förslag till förbundsmötet.   
  
Kaj Nyman från förbundsstyrelsen rapporterade om styrelsens utredning om ev. behov av 
lekmannarevisorer där förbundsstyrelsens slutsats sammanfattningsvis är att det inte är 
nödvändigt. Styrelsen har därför inte lämnat något förslag till förbundsmötet. 
   
Alexandra von Essen, Bohuslän-Dals KF framför att hon ändå anser att förbundet behöver 
lekmannarevisor.  
Laila Davidsson, Norrbottens KF ställer motfråga till Alexandra von Essen om etik och moral. 
Mötesordföranden konstaterade att detta var en rapport och att det inte fanns något förslag 
att besluta om vid detta förbundsmöte. 

Årsredovisningar 

Kaj Nyman och Peter Levin från förbundsstyrelsen redogjorde för årsredovisningarna.  
Gunnar Lande, KK Sundbyberg påpekade felaktiga siffror i den tryckta versionen av 
årsredovisningen sidan 33, 38 och 40. Marianne Hogner, Linköpings KF m.fl. påtalade att det 
underlag som var utskickat och publicerat på hemsidan var korrekt och att felen endast 
förelåg i de tryckta upplagorna. Det togs 15 min paus för att förbundsstyrelsen skulle få 
möjlighet att räta ut frågetecknen. När mötet återupptogs gjorde Kaj Nyman från 
förbundsstyrelsen en detaljerad redovisning av korrekta siffror, vilka intygades av revisor Jan 
Karlestedt, J.Karlestedts Revision AB.  
 
Beslutades att med godkännande lägga verksamhetsberättelser och årsredovisningar till 
handlingarna.  

Revisorernas berättelser  
Jan Karlestedt, revisor J.Karlestedts Revision AB, föredrog revisionsberättelserna för 
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2020/2021 samt för 2021/2022 och föreslog förbundsmötet att bevilja ansvarsfrihet för 
styrelsen för bägge verksamhetsåren.    

Beslutades att med godkännande lägga revisionsberättelserna till handlingarna. 

 

8. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning 

Förelåg förslag från revisorn att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen avseende bägge 
verksamhetsåren. 
 
Beslutades att ge förbundsstyrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåren 2020/2021 och 
2021/2022.  

9. Behandling av förslag till verksamhetsinriktning och ekonomisk plan för 
förbundet 

Förbundsordförande Helena Rosén Andersson presenterade förslaget till verksamhetsinriktning 
för perioden 2022-2024 som i förväg sänts ut till samtliga föreningar och distrikt samt delats ut 
till de närvarande på Förbundsmötet. 
 
Kaj Nyman från förbundsstyrelsen presenterade förbundsstyrelsens förslag till ekonomisk plan 
för perioden 2022-2024 där även säsongen 2024-2025 förevisades. Överskottet baseras på att 
förbundet blir tilldelade VM 2025 som man ansökt om.  
 
Beslutades att godkänna förslagen på verksamhetsinriktning och ekonomisk plan.   

10.  Behandling av styrelsens förslag och av motioner som getts in i enlighet 
med §23 

a) Behandling av motioner 

Peter Levin från förbundsstyrelsen presenterade inkomna motioner i turordning.  
 
Motion nr 1  

Västergötlands Konståkningsförbund  
ANGÅENDE DOMARE PÅ STJÄRN- OCH KLUBBTÄVLINGAR  

Yrkande  
Vi anser att regelverket bör ses över snarast angående att aktiva åkare på A och Elitnivå som 
genomgått domarutbildning men ej arbetar aktivt som tränare INTE får agera Domare på Stjärn 
och Klubbtävlingar.  
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Vi anser att detta motverkar att kunna behålla aktiva åkare inom sporten en längre tid samt att 
det vore tacksamt med involvering av aktiva i sporten mycket tidigare för att kunna bibehålla 
intresset för sporten under en längre tid. På så sätt kan vi tidigare bredda intresset för att vara 
domare samt utöka ”domarstaben” i landet. Detta skulle minska trycket på de etablerade 
domarna.  

Förbundsstyrelsens yttrande  
I tävlingsreglerna för 2022-2023, som fastställdes av styrelsen 2022-08-23 har möjligheten 
öppnats för aktiva tävlingsåkare att oavsett tävlingsnivå erhålla licens för att verka som domare 
på klubbtävlingar och huvudbedömare på stjärntävlingar. Ändringen föreslogs av Tekniska 
kommittén efter Förbundsforum när detta lyftes från flera.  
 
Förbundsstyrelsen föreslår Förbundsmötet att besluta:  
att yrkandet anses tillgodosett, samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Beslutades att bifalla förbundsstyrelsens förslag. 
 
 
Motion nr 2  

 
Stockholms Konståkningsförbund  
FÖRUTSÄTTNINGAR FÖR TEKNISKA FUNKTIONÄRER  

Yrkande  
Stockholms Konståkningsförbund föreslår att årsmötet uppdrar åt Svenska 
Konståkningsförbundets styrelse att:  

4.1 Ändra regelverk för Domare så att aktiva tävlingsåkare på nivå motsvarande minst A-nivå kan 
arbeta på tävlingar motsvarande högst B-nivå. 4.1 . I tävlingsreglerna för 2022-2023, som 
fastställdes av styrelsen 2022-08-23 har möjligheten öppnats för aktiva tävlingsåkare att oavsett 
tävlingsnivå  

4.2 Ändra regelverk för TS så att förkunskapskraven på tidigare tävlingsnivå försvinner.  

4.3 Ändra regelverket vid tävling motsvarande högst B-nivå så att Tekniska Funktionärer med 
DVO licens kan arbeta i den Tekniska Panelen även när egen familjemedlem är åkare i en klass.  
 
Styrelsens yttrande  
Den tävlingsstruktur vi har inom svensk konståkning idag är visserligen inte helt jämförbar med 
den situation som rådde 2008-2010 då Elitserien var under uppstart och andra förutsättningar 
gällde för A-tävlingar. Även om det under de senaste åren är väldigt få tävlingar som ställts in på 
grund av brist på tekniska funktionärer så är tillgången på dessa förstås en begränsande faktor 
för antalet tävlingar som kan genomföras.  
En stor del i Strategi 2026 är utvecklingsresan ”Ny syn på tävling och träning”. För svensk 
konståkning är det åkarutvecklingsmodellen som ska visa vägen till hållbart idrottande. Centralt i 
modellen är varje åkares hälsa och pekar på hur viktigt det är med en periodisering som ger 
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balans mellan träning och tävling. Åkarutvecklingsmodellen kommer därför att innehålla riktlinjer 
för mängden träning och tävling på respektive nivå. Det är främst detta som kommer att styra 
behovet av tävlingar.  
Oavsett tävlingsstruktur kan vi inte ta bort det faktum att konståkning är en bedömningssport. 
Även på nivån ”lära sig tävla” har barn och ungdomar rätt att få sina individuella prestationer 
korrekt utvärderade av kunniga och opartiska tekniska funktionärer. I klubbtävlingar, som är 
öppna för såväl åkare på A- som B-nivå, ingår ranking av åkarna i en resultatlista, även om 
resultatet i steget lära sig tävla ska sakna betydelse. Åkarnas process i lära sig tävla påbörjas 
tidigt i utvecklingsmodellen i och med alternativet stjärntävlingar, som är den lättsammaste och 
lekfullaste ingången till tävlingar, och inte beroende av licensierade tekniska funktionärer.  

Förbundsstyrelsen kommenterar motionärernas yrkanden enligt följande:  
 
4.1. I tävlingsreglerna för 2022-2023, som fastställdes av styrelsen 2022-08-23 har möjligheten 
öppnats för aktiva tävlingsåkare att oavsett tävlingsnivå erhålla licens för att verka som domare 
på klubbtävlingar och huvudbedömare på stjärntävlingar. Ändringen föreslogs av Tekniska 
kommittén efter Förbundsforum när detta lyftes från flera.  
 
4.2. Teknisk specialist är den funktion på en tävling som kan ha den största påverkan på åkarens 
totala poäng. Kravet på en miniminivå som tävlingsåkare för att kunna bli TS finns för att det är 
viktigt för en TS att faktiskt förstå svårigheterna som ska identifieras. Att ha tävlat som A-junior 
är ingen garanti för detta, men det innebär att åkaren har utövat konståkning på en relativt hög 
nivå och under tillräcklig tid för att uppnå en djupare förståelse för exempelvis steg, vändningar 
och vad som är lätt och svårt. Nuvarande krav är en acceptabel kompromiss för att uppnå en 
tillräcklig grundkompetens för en blivande teknisk specialist men samtidigt inte begränsa 
möjligheterna alltför mycket. Även om deltagaren genomgår en examination så handlar det om 
att deltagaren ska ha tillräckliga grundkunskaper och förståelse för att kunna tillgodogöra sig 
utbildningen. Det är redan i dag en utmaning, och att då sänka kravet ytterligare vore att göra 
alla en otjänst. Den som inte har tävlat på nivån A-junior har fortfarande möjligheten att först 
utbilda sig till tränare steg 3.  

4.3. Funktionen DVO har visserligen inte direkt påverkan på resultatet genom att delta i besluten, 
men kan indirekt påverka tekniska panelens bedömning. Dessutom sätts övriga tekniska 
funktionärer i en obekväm och utsatt situation om en förälder till en åkare i klassen ingår i 
panelen. Vi avråder därför från att tillmötesgå detta yrkande till generell ändring, som kulle 
innebära att föräldrar till tävlande kan ingå i staben som har ansvar för korrekta utvärderingar 
och i förekommande fall rangordningar. Det går bra att delta i panelen vid andra klasser under 
samma tävling.  
 
 
Förbundsstyrelsen föreslår Förbundsmötet att besluta:  
att yrkandet enligt 4.1 anses tillgodosett,  
att avslå motionärens förslag om att ta bort förkunskapskravet för att bli Teknisk specialist,  
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att avslå motionärens förslag om att DVO ska kunna arbeta i en teknisk panel när egna barn 
tävlar,  
samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Beslutades att bifalla förbundsstyrelsens förslag. 
 
 
Motion nr 3  
Stockholms Konståkningsförbund  
FÖRUTSÄTTNINGAR FÖR TÄVLINGSARRANGÖRER  

Yrkande  
Stockholms Konståkningsförbund föreslår att årsmötet uppdrar åt Svenska 
Konståkningsförbundets styrelse:  
4.1 Att ge tävlingskommittén och tekniska kommittén uppdrag att utreda och föreslå 
förenklingar av arrangörsanvisningarna för klubbtävlingar 4.1 . I det arbete som pågår med 
översyn av tävlingsverksamheten ingår att utreda förenklingar av regelverk och upplägg för olika 
typer av tävlingar.  

4.2 . Tidtagaren har en viktig funktion som medhjälpare till skiljedomaren. Det är flera regler där 
tiden är viktig och kan ge åkare avdrag, som är stora i förhållande till åkarens poäng på denna 
nivå. Förutom att ta tiden för åkarens program och signalera halvtid för element som får högre 
värde i andra halvan av programmet ska tiden tas vid eventuella avbrott i programmet. 
Skiljedomaren tar också tiden, men har många uppgifter och kan behöva ha fokus på annat. 
Skiljedomaren ska ofta även ta hand om provdomare, vilket ju är nödvändigt i utbildningen av 
nya domare. Det förekommer också relativt ofta att skiljedomaren även är en av poängdomarna. 
Allt detta sammantaget gör att tidtagaren är nödvändig. I de fall det är aktuellt att göra avdrag är 
det dessutom ofta bra med mer än en klocka.  

4.2 Att omedelbart ta bort kravet på att ha en tidtagare bakom skiljedomaren under 
klubbtävlingar.  
 
Förbundsstyrelsens yttrande  
Såväl förbundsstyrelsen som berörda kommittéer har stor respekt för utmaningarna med att 
arrangera tävlingar. Det är förståeligt att vissa krav kan uppfattas som onödiga, men finns där för 
att tillgodose grundkravet att barn och ungdomar oavsett tävlingsnivå har rätt att tävla under 
ordnade och förutsägbara former.  
De tekniska funktionärer som verkar på klubbtävlingar har ofta mindre erfarenhet och för att det 
ska fungera bra även för t.ex. en skiljedomare behöver vissa funktioner säkerställas. Nuvarande 
tävlingsregler skiljer inte nämnvärt mellan klubbtävling och högre tävlingar och inte heller mellan 
tävlingsklasser, vilket gör att det är olämpligt att omedelbart ta bort funktioner som är viktiga 
även om de kan uppfattas som onödiga.  
En viktig del i den pågående översynen av tävlingsverksamheten är att förenkla på nivån 
motsvarande klubbtävling. Vår syn är dock att detta ska göras med primärt fokus på åkarens 
bästa.  
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Förbundsstyrelsen föreslår Förbundsmötet att besluta:  
att bifalla yrkandet enligt 4.1,  
att avslå motionärens förslag om att omedelbart ta bort kravet på att ha en tidtagare på 
klubbtävlingar,  
samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Beslutades att bifalla förbundsstyrelsens förslag. 

 
b) Behandling av förbundsstyrelsens förslag  

Peter Levin från förbundsstyrelsen presenterade att förbundsstyrelsen föreslår 
omedelbar stadgeändring av 5 kap 1 § att styrelsen ska bestå av ordförande och sex 
övriga ledamöter där övriga ledamöter ska bestå av minst 40 % kvinnor och 40 % män.  
 

Beslutades att bifalla förbundsstyrelsens förslag till stadgeändring samt att ändringen träder i 
kraft omedelbart.  

11.  Fastställande av föreningarnas årsavgift och ekonomisk plan för 
förbundet för nästkommande tvåårsperiod  

Förbundsstyrelsen föreslår att föreningarnas årsavgift till förbundet förblir oförändrad (3 000 kr 
per förening) nästkommande tvåårsperiod. 
 
Beslutades att för perioden 2022-2024 fastställa föreningarnas årsavgift till 3 000 kr per förening 
samt att godkänna föreslagen ekonomisk plan för perioden 2022-2024. 

12.  Val av förbundsordförande, tillika styrelsens ordförande, för en tid av två 

år 

Valberedningens ledamot Lina Thors berättade om hur valberedningens arbete gått till. Fokus 
har varit det arbete och förändringsresor som ligger framåt för förbundet och svensk 
konståkning. 
 
Valberedningen föreslog omval av Helena Rosén Andersson till förbundets ordförande för 
ytterligare en period av två år. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Helena Rosén Andersson till förbundsordförande för en tid av två år. 

13.  Val av två (2) övriga ledamöter för en tid av fyra (4) år 

Valberedningen föreslog omval av Kaj Nyman samt nyval av Marie Johansson, Mellersta 
Norrlands KF, för en period av fyra (4) år.  

 L
M

N
, S

AH
, A

AM
vE

, A
SM

K 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




 

11 (18) 

 

  
Urban Wretling från Haninge KK nominerade Erika Blom.  
 
Begärdes sluten omröstning med röstsedlar.  
 
Inför valet fastställdes röstlängden till 96 röster. 
 
Rösträkningen utföll enligt följande: 
Kaj Nyman   95 röster 
Erika Blom   68 röster 
Marie Johansson  29 röster 
 
Valda ledamöter:  

Kaj Nyman   2022-2026 
Erika Blom  2022-2026 
 
 

14. Val av två (2) övriga ledamöter för en tid av två (2) år 

Valberedningen föreslog omval av Caroline Frank samt nyval av Elin Petersson, Göteborgs KF, för 
en period om två (2) år. 
 

Kristoffer Berntsson från Landvetter KK nominerade Sanela Lundqvist. 
Nomineringen av Marie Johansson återstod från punkt 13.  
 

Begärdes sluten omröstning med röstsedlar. 
 
Rösträkningen utföll enligt följande: 
Caroline Frank  77 röster 
Marie Johansson 54 röster 
Sanela Lundqvist 53 röster 
Elin Petersson    7 röster 
 

 Valda ledamöter: 

Caroline Frank  2022-2024 
Marie Johansson  2022-2024 
 

 

15.  Ev. fyllnadsval  
 
Ej aktuellt med fyllnadsval. 
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16.  Val av en revisor och en personlig ersättare till denne för en tid av två år 

Valberedningen föreslog mötet att välja Jan Karlestedt, J.Karlestedt Revision AB, till ordinarie 
revisor. Till personlig ersättare föreslogs Olle Rottbers. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Jan Karlestedt som ordinarie revisor och Olle Rottbers till personlig ersättare 
för en tid av två (2) år. 
 
 

17.  Val av ordförande i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av två (2) år 

Valberedningen föreslog mötet att välja Björn Sahlin, Svenska Konståkningsförbundet, till 
ordförande för en tid av två (2) år. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Björn Sahlin till ordförande i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av två (2) 
år. 
 

18.  Val av två övriga i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av fyra (4) år 

Valberedningen föreslog mötet att välja Ines Klubal och Björn Lundström, Svenska 
Konståkningsförbundet, till ledamöter för en tid av fyra (4) år. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja ledamöter i enlighet med Valberedningens förslag: 

Ines Klubal   2022-2026 
Björn Lundström 2022-2026 

19.  Val av ordförande samt två ledamöter i valberedningen för en tid av två år 

Laila Davidsson, Norrbottens KF föreslog omval av ordförande Johan Oldhoff, Boo SK, samt 
ledamöterna Krister Persson, Stenungsunds KK, och Lina Thors, Mellersta Norrlands KF.  
Kristoffer Berntsson, Landvetter KK, nominerade Sanela Lundqvist, Landvetter KK.  
 
Mötet valde Johan Oldhoff till ordförande. Mötesordförande påtalar då att de två ledamöterna 
måste vara av vardera kön vilket innebar att röstningen endast blir mellan de två kvinnliga 
kandidaterna; Lina Thors och Sanela Lundqvist.  
Vid röstning fick Lina Thors en majoritet av rösterna.  
 
Beslutades att välja valberedning för en tid av två år enligt följande: 

Johan Oldhoff, ordförande 
Lina Thors 
Krister Persson 
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20.  Val av ombud och suppleanter till Riksidrottsmötet (RIM) 
 
Förelåg förslag att ge Förbundsstyrelsen i uppdrag att utse representanter till 
Riksidrottsmötet. 
 
Beslutades att uppdra åt Förbundsstyrelsen att utse representanter till Riksidrottsmötet. 

 
Mötets avslutande 

Mötesordförande tackade för ett bra och konstruktivt möte och lämnade ordet till 
förbundsordförande Helena Rosén Andersson som tackade för förnyat förtroende och förklarade 
förbundsmötet avslutat.  Därefter tackade Helena Rosén Andersson mötesordförande Sune 
Hellströmer för ett väl genomfört förbundsmöte och överlämnade en blomsterbukett. 

 
Vid protokollet 
 
Linda Neffler 
Protokollförare 
 
Justeras: 
 
Sune Hellströmer  Alexandra von Essen Sandra Kohkoinen 
Mötesordförande  Justerare  Justerare 
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Protokoll fört vid Svenska Konståkningsförbundets Förbundsmöte 
den 17 september 2022 på Bosön, Stockholm. 
 


Inledning 


 
Förbundsmötet 2022 


Mötets öppnande 


Förbundsordförande Helena Rosén Andersson hälsade alla välkomna och tackade för stor 
uppslutning. Det hölls en tyst minut för Lennart Lindgren, Piteå KK, som lämnat oss sedan 
föregående förbundsmöte. Därefter förklarade Helena Rosén Andersson Förbundsmötet 2022 
för öppnat och hälsade alla välkomna. 


1. Upprop med fullmaktsgranskning och fastställande av röstlängd 


Peter Levin från förbundsstyrelsen föredrog röstlängden: 
 
Föreningar:   


Lysekils Konståkningsklubb 
Stenungsunds Konståkningsklubb 
Strömstad Tanums Konståkningsklubb 
Tjörns Konståkningsklubb 
Uddevalla Konståkningsförening  


Föreningen Göteborgs Konståkningsakademi 


Föreningen Konståkarna Göteborg 


Föreningen Skate Kungsbacka 
Föreningen Ytterby Kungälvs Konståkare 
Göteborgs Isdansklubb  
Göteborgs Konståkningsklubb 
Göteborgs Konståkningsklubb Synchro 
Göteborgs Team- och Konståkningsklubb  
Isdala Konståkningsklubb 
Kungsbacka Konståkningsklubb 
Landvetter Konståkningsklubb 
Lerums Konståkningsklubb 
Mölndals Konståkningsklubb 
Partille Konståkningsklubb 
Skärgårdens Sportklubb - Konståkning 
Varbergs Konståkningsklubb 
Västra Frölunda Konståkningsklubb 


 


IF Castor 
KK Iskristallen Sundsvall 
Lycksele Konståkningsförening 
Skellefteå Konståkningsförening  
Sundsvalls Konståkningsklubb 
Timrå Konståkningsklubb  
Umeå IK Konståkningsförening  
Örnsköldsviks Konståkningsklubb  
Östersunds Konståkningsförening 


Bollnäs Konståkningsklubb  
Borlänge Konståkningsklubb  
Brinka Sandvikens Konståkningsklubb 
Falu Konståkningsklubb 
Gävle Konståkningsklubb  
Leksands IF Konståkning  
Orsa Konståkningsklubb 
SK Gavleskäret 
Strands IF 
Vansbro Konståkningsklubb 


Falkenbergs Konståkningsklubb 
GF Idrott Konståkningsförening 
Halmstads Konståkningsklubb 


 


Kiruna Konståkningsförening 
Luleå Allmänna Konståkningsförening  
Luleå Konståkningsklubb 


IFK Helsingborg - Konståkningssektionen 
Karlskrona Allmänna Skridskoklubb 
Landskrona Konståkning och Sport Klubb 
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Malmbergets AIF 
Piteå Konståkningsklubb 
Älvsby Konståkningsklubb 


 


Lunds Konståkningsklubb 


Malmö Ice Flyers Konståkningsklubb 


Malmö Konståkningsklubb 
Mörrums Konståkningsklubb 


 


Rögle BK Konståkning 
Slottsstadens Konståkningsklubb 
Trelleborgs Konståkningsklubb  
Tyringe Konståkningssällskap  


Åstorps Konståkningsklubb 


Alingsås Konståkningsklubb 
Borås Konståkningsklubb 


Föreningen Skövdes KonståkningsAkademi 


Konståkarna Borås 
Lidköpings Konståkningsklubb 
Mariestads Konståkningsklubb  
Skara Konståkningsförening 
Skövde Konståkningsklubb 
Tibro Konståkningsklubb 
Konståkningsklubben Trollhättan-
Vänersborg 
Töreboda Konståkningsklubb  
Ulricehamns Konståkningsklubb 


Färjestads BK - konståkning 
Hammarö Konståkningsklubb 
Kils Konståkningsklubb  
Skridskoklubben Tranan  
Sunne Skridskoklubb 
Säffle Konståkningsklubb 
Örebro Konståkningsklubb 


Apladalens Konståkningsklubb 
IK Graip - Konståkning 
Jönköpings Skridskoklubb 
Kalmar Konståkningsklubb 
Linköpings Konståkningsförening 
Norrköpings Konståkningsklubb 
Nybro IF - Konståkning 
Nässjö Skridsko- och Konståkningsklubb 
Rosenlunds Konståkningsförening 
Tingsryds Skridskoklubb  
Växjö Konståkningsklubb 


Backa Konståkningsklubb 


Bålsta Konståkningsklubb 
Enköpings Konståkningsklubb 
Eskilstuna IK Konståkning 


 


Axel Konståkningsklubb 
Boo SK  
Botkyrka Konståkningsklubb 
Djurgårdens IF - konståkning  
Djursholms Allmänna Skridskoklubb 
Drevvikens Konståknings Förening 
Ekerö Konståkningsklubb 
Enebybergs IF Konståkning 
Föreningen Skating & Dance Academy 
Föreningen Solna Konståkning 
Haninge Konståkningsklubb 
Huddinge Konståkningsklubb 
IFK Lidingö Konståkningsklubb 
IFK Täby konståkningsklubb 
IFK Österåkers konståkningsklubb  
KK i Salem 
KK Sollentuna  
KK Sundbyberg  
Lidingös Allmänna Konståkningsklubb 
Nacka Teamåkningsklubb 


Nynäshamns IF Hockeyclub 


Piruettens Konståkning & Dans Klubb. 


Stockholms Allmänna Skridskoklubb 
Stockholms Konståkningsklubb 
Svea Konståkningsklubb 
Sätra Konståkningssällskap 
Tyresö Konståkningsklubb 
Upplands Väsby Konståkningsklubb  
Vallentuna Konståkningsklubb 
Waxholms Konståkningsklubb 
Viggbyholms IK Konståkning 
Värmdö Allmänna Skridskoklubb 
Älta IF - Konståkning 
Östermalms Konståkningsklubb 


 IFK Västerås Konståkningsklubb 
Mälarstadens KK 
Nyköping Sportklubb 


Nyköpings Konståkningsförening 


Sigtuna Skridskoklubb 
Södertälje Sportklubb - Konståkning 
Uppsala Allmänna Konståkningsklubb  
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Distrikt:  
 


Distriktsröster Föreningar Röster 


Bohuslän-Dal 5 1 


Göteborg 17 3 


Mellersta Norrland 9 2 


Norra Svealand 10 2 


Norrbotten 6 2 


Skåne 15 3 


Stockholm 34 3 


Västergötland 12 3 


Västra Svealand 7 2 


Östra Götaland 11 3 


Östra Svealand 11 3 


Summa distriktsröster   27 


       
 
Antal föreningsröster närvarande:  76 st av 137 st möjliga 
Antal distriktsröster närvarande: 24 st av 27 st 
Antal röster närvarande totalt:  100 st  


Totalt 100 närvarande röster.  


Därtill närvarade ett antal medlemsföreningar utan rösträtt.  
 


Beslutades att med godkännande lägga röstlängden till handlingarna. 
 


2. Fastställande av föredragningslista 


Föredragningslistan förelåg enligt stadgarna.  
Justering av punkt 18 till val av två (2) övriga ledamöter i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av 
fyra (4) år.  
 
Beslutades att fastställa föredragningslistan med den föreslagna justeringen.  
 


3. Fastställande av mötets behöriga utlysande 


Peter Levin från förbundsstyrelsen föredrog hur kallelse till förbundsmötet gått ut, vilket har 
skett genom kungörande i RF:s officiella kungörelseorgan www.idrottenskungorelser.se, genom 
e-postutskick till samtliga föreningar och distrikt samt fortlöpande information om 
förbundsmötet på skatesweden.se, svenskkonstakning.se samt i sociala medier. 
 



http://www.idrottenskungorelser.se/
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Beslutades att godkänna att förbundsmötet utlysts i enlighet med stadgarna.  
 


4. Val av ordförande för mötet 


Valberedningen föreslog Sune Hellströmer till ordförande för mötet. Inga ytterligare förslag 
förelåg. 
 
Beslutades att välja Sune Hellströmer till förbundsmötets ordförande. 
 


5. Val av sekreterare för mötet 


Valberedningen föreslog förbundschef Linda Neffler att vara mötets sekreterare och föra 
protokoll. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Linda Neffler till förbundsmötets sekreterare. 
 


6. a) Val av två protokolljusterare att jämte ordförande justera protokollet 


Valberedningen föreslog Alexandra von Essen, Bohuslän-Dals KF och Sandra Kohkoinen, 
Norrbottens KF att jämte ordförande justera protokollet. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Alexandra von Essen och Sandra Kohkoinen att justera protokollet. 


b) Val av erforderligt antal rösträknare 


Valberedningen föreslog Alexandra von Essen, Bohuslän-Dals KF, Sandra Kohkoinen, Norrbottens 
KF, och Jeanette Nylander Nilvall, Stockholms KK som rösträknare. Inga ytterligare förslag 
förelåg. 
 
Beslutades att välja Alexandra von Essen, Sandra Kohkoinen och Jeanette Nylander Nilvall till 
rösträknare. 
 


7. Behandling av verksamhetsberättelse och årsredovisning 
 
Mötesordförande föreslog en genomgång av de i förväg utsända verksamhetsberättelser 
och årsredovisningar för förbundet, dotterbolag respektive Anderbergsfonden område 
för område för de båda verksamhetsåren 2020/2021 respektive 2021/2022. Därefter 
fattas beslut om respektive berättelse. Mötesordförande föreslog även att 
förbundsstyrelsens återrapport av motioner från förbundsmötet 2020 behandlas i 
samband med verksamhetsberättelsen. 
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Beslutades att godkänna denna ordning. 


Verksamhetsberättelser 


Alexandra von Essen, Bohuslän Dals KF, påtalade att internationella resultat för synkroniserad 
konståkning saknades under redovisningen på sidorna 87-90. Linda Neffler svarade att dessa 
kommer att läggas till. 
 
Kaj Nyman och Erika Blom från förbundsstyrelsen presenterade återrapportering av 
förbundsstyrelsens behandling av motioner från förbundsmötet 2020 enligt utskickat 
underlag.  
 
Erika Blom från förbundsstyrelsen rapporterade om valbarhet till förbundsstyrelsen där 
förbundsstyrelsens slutsats är att det inte är behov för att ändra reglerna kring valbarhet. 
Styrelsen har därför inte lämnat något förslag till förbundsmötet.   
  
Kaj Nyman från förbundsstyrelsen rapporterade om styrelsens utredning om ev. behov av 
lekmannarevisorer där förbundsstyrelsens slutsats sammanfattningsvis är att det inte är 
nödvändigt. Styrelsen har därför inte lämnat något förslag till förbundsmötet. 
   
Alexandra von Essen, Bohuslän-Dals KF framför att hon ändå anser att förbundet behöver 
lekmannarevisor.  
Laila Davidsson, Norrbottens KF ställer motfråga till Alexandra von Essen om etik och moral. 
Mötesordföranden konstaterade att detta var en rapport och att det inte fanns något förslag 
att besluta om vid detta förbundsmöte. 


Årsredovisningar 


Kaj Nyman och Peter Levin från förbundsstyrelsen redogjorde för årsredovisningarna.  
Gunnar Lande, KK Sundbyberg påpekade felaktiga siffror i den tryckta versionen av 
årsredovisningen sidan 33, 38 och 40. Marianne Hogner, Linköpings KF m.fl. påtalade att det 
underlag som var utskickat och publicerat på hemsidan var korrekt och att felen endast 
förelåg i de tryckta upplagorna. Det togs 15 min paus för att förbundsstyrelsen skulle få 
möjlighet att räta ut frågetecknen. När mötet återupptogs gjorde Kaj Nyman från 
förbundsstyrelsen en detaljerad redovisning av korrekta siffror, vilka intygades av revisor Jan 
Karlestedt, J.Karlestedts Revision AB.  
 
Beslutades att med godkännande lägga verksamhetsberättelser och årsredovisningar till 
handlingarna.  


Revisorernas berättelser  
Jan Karlestedt, revisor J.Karlestedts Revision AB, föredrog revisionsberättelserna för 
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2020/2021 samt för 2021/2022 och föreslog förbundsmötet att bevilja ansvarsfrihet för 
styrelsen för bägge verksamhetsåren.    


Beslutades att med godkännande lägga revisionsberättelserna till handlingarna. 


 


8. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning 


Förelåg förslag från revisorn att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen avseende bägge 
verksamhetsåren. 
 
Beslutades att ge förbundsstyrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåren 2020/2021 och 
2021/2022.  


9. Behandling av förslag till verksamhetsinriktning och ekonomisk plan för 
förbundet 


Förbundsordförande Helena Rosén Andersson presenterade förslaget till verksamhetsinriktning 
för perioden 2022-2024 som i förväg sänts ut till samtliga föreningar och distrikt samt delats ut 
till de närvarande på Förbundsmötet. 
 
Kaj Nyman från förbundsstyrelsen presenterade förbundsstyrelsens förslag till ekonomisk plan 
för perioden 2022-2024 där även säsongen 2024-2025 förevisades. Överskottet baseras på att 
förbundet blir tilldelade VM 2025 som man ansökt om.  
 
Beslutades att godkänna förslagen på verksamhetsinriktning och ekonomisk plan.   


10.  Behandling av styrelsens förslag och av motioner som getts in i enlighet 
med §23 


a) Behandling av motioner 


Peter Levin från förbundsstyrelsen presenterade inkomna motioner i turordning.  
 
Motion nr 1  


Västergötlands Konståkningsförbund  
ANGÅENDE DOMARE PÅ STJÄRN- OCH KLUBBTÄVLINGAR  


Yrkande  
Vi anser att regelverket bör ses över snarast angående att aktiva åkare på A och Elitnivå som 
genomgått domarutbildning men ej arbetar aktivt som tränare INTE får agera Domare på Stjärn 
och Klubbtävlingar.  
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Vi anser att detta motverkar att kunna behålla aktiva åkare inom sporten en längre tid samt att 
det vore tacksamt med involvering av aktiva i sporten mycket tidigare för att kunna bibehålla 
intresset för sporten under en längre tid. På så sätt kan vi tidigare bredda intresset för att vara 
domare samt utöka ”domarstaben” i landet. Detta skulle minska trycket på de etablerade 
domarna.  


Förbundsstyrelsens yttrande  
I tävlingsreglerna för 2022-2023, som fastställdes av styrelsen 2022-08-23 har möjligheten 
öppnats för aktiva tävlingsåkare att oavsett tävlingsnivå erhålla licens för att verka som domare 
på klubbtävlingar och huvudbedömare på stjärntävlingar. Ändringen föreslogs av Tekniska 
kommittén efter Förbundsforum när detta lyftes från flera.  
 
Förbundsstyrelsen föreslår Förbundsmötet att besluta:  
att yrkandet anses tillgodosett, samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Beslutades att bifalla förbundsstyrelsens förslag. 
 
 
Motion nr 2  


 
Stockholms Konståkningsförbund  
FÖRUTSÄTTNINGAR FÖR TEKNISKA FUNKTIONÄRER  


Yrkande  
Stockholms Konståkningsförbund föreslår att årsmötet uppdrar åt Svenska 
Konståkningsförbundets styrelse att:  


4.1 Ändra regelverk för Domare så att aktiva tävlingsåkare på nivå motsvarande minst A-nivå kan 
arbeta på tävlingar motsvarande högst B-nivå. 4.1 . I tävlingsreglerna för 2022-2023, som 
fastställdes av styrelsen 2022-08-23 har möjligheten öppnats för aktiva tävlingsåkare att oavsett 
tävlingsnivå  


4.2 Ändra regelverk för TS så att förkunskapskraven på tidigare tävlingsnivå försvinner.  


4.3 Ändra regelverket vid tävling motsvarande högst B-nivå så att Tekniska Funktionärer med 
DVO licens kan arbeta i den Tekniska Panelen även när egen familjemedlem är åkare i en klass.  
 
Styrelsens yttrande  
Den tävlingsstruktur vi har inom svensk konståkning idag är visserligen inte helt jämförbar med 
den situation som rådde 2008-2010 då Elitserien var under uppstart och andra förutsättningar 
gällde för A-tävlingar. Även om det under de senaste åren är väldigt få tävlingar som ställts in på 
grund av brist på tekniska funktionärer så är tillgången på dessa förstås en begränsande faktor 
för antalet tävlingar som kan genomföras.  
En stor del i Strategi 2026 är utvecklingsresan ”Ny syn på tävling och träning”. För svensk 
konståkning är det åkarutvecklingsmodellen som ska visa vägen till hållbart idrottande. Centralt i 
modellen är varje åkares hälsa och pekar på hur viktigt det är med en periodisering som ger 
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balans mellan träning och tävling. Åkarutvecklingsmodellen kommer därför att innehålla riktlinjer 
för mängden träning och tävling på respektive nivå. Det är främst detta som kommer att styra 
behovet av tävlingar.  
Oavsett tävlingsstruktur kan vi inte ta bort det faktum att konståkning är en bedömningssport. 
Även på nivån ”lära sig tävla” har barn och ungdomar rätt att få sina individuella prestationer 
korrekt utvärderade av kunniga och opartiska tekniska funktionärer. I klubbtävlingar, som är 
öppna för såväl åkare på A- som B-nivå, ingår ranking av åkarna i en resultatlista, även om 
resultatet i steget lära sig tävla ska sakna betydelse. Åkarnas process i lära sig tävla påbörjas 
tidigt i utvecklingsmodellen i och med alternativet stjärntävlingar, som är den lättsammaste och 
lekfullaste ingången till tävlingar, och inte beroende av licensierade tekniska funktionärer.  


Förbundsstyrelsen kommenterar motionärernas yrkanden enligt följande:  
 
4.1. I tävlingsreglerna för 2022-2023, som fastställdes av styrelsen 2022-08-23 har möjligheten 
öppnats för aktiva tävlingsåkare att oavsett tävlingsnivå erhålla licens för att verka som domare 
på klubbtävlingar och huvudbedömare på stjärntävlingar. Ändringen föreslogs av Tekniska 
kommittén efter Förbundsforum när detta lyftes från flera.  
 
4.2. Teknisk specialist är den funktion på en tävling som kan ha den största påverkan på åkarens 
totala poäng. Kravet på en miniminivå som tävlingsåkare för att kunna bli TS finns för att det är 
viktigt för en TS att faktiskt förstå svårigheterna som ska identifieras. Att ha tävlat som A-junior 
är ingen garanti för detta, men det innebär att åkaren har utövat konståkning på en relativt hög 
nivå och under tillräcklig tid för att uppnå en djupare förståelse för exempelvis steg, vändningar 
och vad som är lätt och svårt. Nuvarande krav är en acceptabel kompromiss för att uppnå en 
tillräcklig grundkompetens för en blivande teknisk specialist men samtidigt inte begränsa 
möjligheterna alltför mycket. Även om deltagaren genomgår en examination så handlar det om 
att deltagaren ska ha tillräckliga grundkunskaper och förståelse för att kunna tillgodogöra sig 
utbildningen. Det är redan i dag en utmaning, och att då sänka kravet ytterligare vore att göra 
alla en otjänst. Den som inte har tävlat på nivån A-junior har fortfarande möjligheten att först 
utbilda sig till tränare steg 3.  


4.3. Funktionen DVO har visserligen inte direkt påverkan på resultatet genom att delta i besluten, 
men kan indirekt påverka tekniska panelens bedömning. Dessutom sätts övriga tekniska 
funktionärer i en obekväm och utsatt situation om en förälder till en åkare i klassen ingår i 
panelen. Vi avråder därför från att tillmötesgå detta yrkande till generell ändring, som kulle 
innebära att föräldrar till tävlande kan ingå i staben som har ansvar för korrekta utvärderingar 
och i förekommande fall rangordningar. Det går bra att delta i panelen vid andra klasser under 
samma tävling.  
 
 
Förbundsstyrelsen föreslår Förbundsmötet att besluta:  
att yrkandet enligt 4.1 anses tillgodosett,  
att avslå motionärens förslag om att ta bort förkunskapskravet för att bli Teknisk specialist,  
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att avslå motionärens förslag om att DVO ska kunna arbeta i en teknisk panel när egna barn 
tävlar,  
samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Beslutades att bifalla förbundsstyrelsens förslag. 
 
 
Motion nr 3  
Stockholms Konståkningsförbund  
FÖRUTSÄTTNINGAR FÖR TÄVLINGSARRANGÖRER  


Yrkande  
Stockholms Konståkningsförbund föreslår att årsmötet uppdrar åt Svenska 
Konståkningsförbundets styrelse:  
4.1 Att ge tävlingskommittén och tekniska kommittén uppdrag att utreda och föreslå 
förenklingar av arrangörsanvisningarna för klubbtävlingar 4.1 . I det arbete som pågår med 
översyn av tävlingsverksamheten ingår att utreda förenklingar av regelverk och upplägg för olika 
typer av tävlingar.  


4.2 . Tidtagaren har en viktig funktion som medhjälpare till skiljedomaren. Det är flera regler där 
tiden är viktig och kan ge åkare avdrag, som är stora i förhållande till åkarens poäng på denna 
nivå. Förutom att ta tiden för åkarens program och signalera halvtid för element som får högre 
värde i andra halvan av programmet ska tiden tas vid eventuella avbrott i programmet. 
Skiljedomaren tar också tiden, men har många uppgifter och kan behöva ha fokus på annat. 
Skiljedomaren ska ofta även ta hand om provdomare, vilket ju är nödvändigt i utbildningen av 
nya domare. Det förekommer också relativt ofta att skiljedomaren även är en av poängdomarna. 
Allt detta sammantaget gör att tidtagaren är nödvändig. I de fall det är aktuellt att göra avdrag är 
det dessutom ofta bra med mer än en klocka.  


4.2 Att omedelbart ta bort kravet på att ha en tidtagare bakom skiljedomaren under 
klubbtävlingar.  
 
Förbundsstyrelsens yttrande  
Såväl förbundsstyrelsen som berörda kommittéer har stor respekt för utmaningarna med att 
arrangera tävlingar. Det är förståeligt att vissa krav kan uppfattas som onödiga, men finns där för 
att tillgodose grundkravet att barn och ungdomar oavsett tävlingsnivå har rätt att tävla under 
ordnade och förutsägbara former.  
De tekniska funktionärer som verkar på klubbtävlingar har ofta mindre erfarenhet och för att det 
ska fungera bra även för t.ex. en skiljedomare behöver vissa funktioner säkerställas. Nuvarande 
tävlingsregler skiljer inte nämnvärt mellan klubbtävling och högre tävlingar och inte heller mellan 
tävlingsklasser, vilket gör att det är olämpligt att omedelbart ta bort funktioner som är viktiga 
även om de kan uppfattas som onödiga.  
En viktig del i den pågående översynen av tävlingsverksamheten är att förenkla på nivån 
motsvarande klubbtävling. Vår syn är dock att detta ska göras med primärt fokus på åkarens 
bästa.  
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Förbundsstyrelsen föreslår Förbundsmötet att besluta:  
att bifalla yrkandet enligt 4.1,  
att avslå motionärens förslag om att omedelbart ta bort kravet på att ha en tidtagare på 
klubbtävlingar,  
samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Beslutades att bifalla förbundsstyrelsens förslag. 


 
b) Behandling av förbundsstyrelsens förslag  


Peter Levin från förbundsstyrelsen presenterade att förbundsstyrelsen föreslår 
omedelbar stadgeändring av 5 kap 1 § att styrelsen ska bestå av ordförande och sex 
övriga ledamöter där övriga ledamöter ska bestå av minst 40 % kvinnor och 40 % män.  
 


Beslutades att bifalla förbundsstyrelsens förslag till stadgeändring samt att ändringen träder i 
kraft omedelbart.  


11.  Fastställande av föreningarnas årsavgift och ekonomisk plan för 
förbundet för nästkommande tvåårsperiod  


Förbundsstyrelsen föreslår att föreningarnas årsavgift till förbundet förblir oförändrad (3 000 kr 
per förening) nästkommande tvåårsperiod. 
 
Beslutades att för perioden 2022-2024 fastställa föreningarnas årsavgift till 3 000 kr per förening 
samt att godkänna föreslagen ekonomisk plan för perioden 2022-2024. 


12.  Val av förbundsordförande, tillika styrelsens ordförande, för en tid av två 


år 


Valberedningens ledamot Lina Thors berättade om hur valberedningens arbete gått till. Fokus 
har varit det arbete och förändringsresor som ligger framåt för förbundet och svensk 
konståkning. 
 
Valberedningen föreslog omval av Helena Rosén Andersson till förbundets ordförande för 
ytterligare en period av två år. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Helena Rosén Andersson till förbundsordförande för en tid av två år. 


13.  Val av två (2) övriga ledamöter för en tid av fyra (4) år 


Valberedningen föreslog omval av Kaj Nyman samt nyval av Marie Johansson, Mellersta 
Norrlands KF, för en period av fyra (4) år.  
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Urban Wretling från Haninge KK nominerade Erika Blom.  
 
Begärdes sluten omröstning med röstsedlar.  
 
Inför valet fastställdes röstlängden till 96 röster. 
 
Rösträkningen utföll enligt följande: 
Kaj Nyman   95 röster 
Erika Blom   68 röster 
Marie Johansson  29 röster 
 
Valda ledamöter:  


Kaj Nyman   2022-2026 
Erika Blom  2022-2026 
 
 


14. Val av två (2) övriga ledamöter för en tid av två (2) år 


Valberedningen föreslog omval av Caroline Frank samt nyval av Elin Petersson, Göteborgs KF, för 
en period om två (2) år. 
 


Kristoffer Berntsson från Landvetter KK nominerade Sanela Lundqvist. 
Nomineringen av Marie Johansson återstod från punkt 13.  
 


Begärdes sluten omröstning med röstsedlar. 
 
Rösträkningen utföll enligt följande: 
Caroline Frank  77 röster 
Marie Johansson 54 röster 
Sanela Lundqvist 53 röster 
Elin Petersson    7 röster 
 


 Valda ledamöter: 


Caroline Frank  2022-2024 
Marie Johansson  2022-2024 
 


 


15.  Ev. fyllnadsval  
 
Ej aktuellt med fyllnadsval. 
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16.  Val av en revisor och en personlig ersättare till denne för en tid av två år 


Valberedningen föreslog mötet att välja Jan Karlestedt, J.Karlestedt Revision AB, till ordinarie 
revisor. Till personlig ersättare föreslogs Olle Rottbers. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Jan Karlestedt som ordinarie revisor och Olle Rottbers till personlig ersättare 
för en tid av två (2) år. 
 
 


17.  Val av ordförande i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av två (2) år 


Valberedningen föreslog mötet att välja Björn Sahlin, Svenska Konståkningsförbundet, till 
ordförande för en tid av två (2) år. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja Björn Sahlin till ordförande i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av två (2) 
år. 
 


18.  Val av två övriga i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av fyra (4) år 


Valberedningen föreslog mötet att välja Ines Klubal och Björn Lundström, Svenska 
Konståkningsförbundet, till ledamöter för en tid av fyra (4) år. Inga ytterligare förslag förelåg. 
 
Beslutades att välja ledamöter i enlighet med Valberedningens förslag: 


Ines Klubal   2022-2026 
Björn Lundström 2022-2026 


19.  Val av ordförande samt två ledamöter i valberedningen för en tid av två år 


Laila Davidsson, Norrbottens KF föreslog omval av ordförande Johan Oldhoff, Boo SK, samt 
ledamöterna Krister Persson, Stenungsunds KK, och Lina Thors, Mellersta Norrlands KF.  
Kristoffer Berntsson, Landvetter KK, nominerade Sanela Lundqvist, Landvetter KK.  
 
Mötet valde Johan Oldhoff till ordförande. Mötesordförande påtalar då att de två ledamöterna 
måste vara av vardera kön vilket innebar att röstningen endast blir mellan de två kvinnliga 
kandidaterna; Lina Thors och Sanela Lundqvist.  
Vid röstning fick Lina Thors en majoritet av rösterna.  
 
Beslutades att välja valberedning för en tid av två år enligt följande: 


Johan Oldhoff, ordförande 
Lina Thors 
Krister Persson 
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20.  Val av ombud och suppleanter till Riksidrottsmötet (RIM) 
 
Förelåg förslag att ge Förbundsstyrelsen i uppdrag att utse representanter till 
Riksidrottsmötet. 
 
Beslutades att uppdra åt Förbundsstyrelsen att utse representanter till Riksidrottsmötet. 


 
Mötets avslutande 


Mötesordförande tackade för ett bra och konstruktivt möte och lämnade ordet till 
förbundsordförande Helena Rosén Andersson som tackade för förnyat förtroende och förklarade 
förbundsmötet avslutat.  Därefter tackade Helena Rosén Andersson mötesordförande Sune 
Hellströmer för ett väl genomfört förbundsmöte och överlämnade en blomsterbukett. 


 
Vid protokollet 
 
Linda Neffler 
Protokollförare 
 
Justeras: 
 
Sune Hellströmer  Alexandra von Essen Sandra Kohkoinen 
Mötesordförande  Justerare  Justerare 
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